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ZADEVA: VPRAŠANJA IN POBUDE 

 

 

 
V skladu z 97. členom Poslovnika MOL, v imenu svetniškega kluba SDS, naslavljam županu ter 

pristojnim službam naslednjo svetniško pobudo: 
 
 

UREDITEV VARNOSTI V OKROŽJU VEROVŠKOVA - KETTEJEVA 

  

Ponovno vlagam pobudo za ureditev prometnih razmer na Kettejevi ulici v Šiški. 

Stanovalci so sicer zadovoljni, ker je MOL uredila drevesa neposredno pred prometnimi znaki, ki so 

bili zastrti z bujnim rastjem. Ţal pa je sedaj urejena le tretjina dreves. tako preostala drevesa od daleč 

zastirajo pogled na znake, kar še vedno predstavlja nevarnost. Ob tem se je ponovno začel pouk na 

bliţnji Gimnaziji Šiška, tako so ogroţeni tudi šolarji. 

  

Prosim za ureditev vseh dreves v vrsti, kakor je MOL uredila drevesa tik pred znaki. 

Poleg tega predlagam tudi talne oznake "ŠOLA" na Kettejevi ulici na  celi dolţini ter utripajoč 

električni opozorilni znak na kriţišču Kettejeve in  Podlimbarskega ulici. 

  

Poleg tega predlagam  svetleča, utripajoča znaka z opozorilom, da je v bliţini nezavarovan ţelezniški 

prehod- enega na Verovškovi ulici pred prehodom, drugega na Goriški ulici z namenom zaščititi 

mnoţice mladih, da ne bi spregledali, da je prehod nezavarovan in tvegali ţivljenje. Ukrep predlagam 

zato, ker ste mi letos ţe enkrat odgovorili, da ne boste zavarovali nevarnega nezavarovanega 

ţelezniškega prehoda, čez katerega gre dnevno na stotine otrok in mladostnikov, saj obiskujejo 

športna igrišča na območju ŢAK. Ker ste odgovorili, da je proga in prehod čez njo stvar ţeleznice, 

vas še prosim, da  urgirate pri ţeleznici, da prehod vendarle uredi. 
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